
Als we dit jaar in drie woorden moeten samenvatten zouden we zeggen: verrassend – 
druk - waardevol. 

Aan het begin van onze ruimtereis hadden we eerlijk gezegd nooit gedacht dat we met de 
API’s zó veel zouden realiseren. We zijn vertrokken met veel goesting aan de ruimtereis, 
een nieuwe crew, en een frisse wind in het integriteitsbeleid. Onderweg hebben we 
nieuwe sterrenstelsels ontdekt: we hebben vormingen gevolgd, ‘Iedereen API’-sessie 
gegeven, integriteitsbeleid een update gegeven, posters gemaakt en verspreid, flyer voor 
de zomer-API-noodtelefoon die binnenkort in elke EHBO-doos opduikt voor de kampen, 
campagne tegen pesten aandacht gegeven op de socials, DSI rode kruis contract in orde 
gebracht, API-sessies voor congres gefixt,… 

We hadden een goede samenwerking met heldere communicatie, wederzijdse steun en 
een goede taakverdeling. Deze zorgden ervoor dat we zelfs bij een asteroïdenregen (extra 
verzoekjes, kleine projectjes, onvoorziene vragen, nieuwe cases) niet uit koers raakten. 
Daarvoor willen we zeker ook een pluim geven aan ons personeelslid, die echt als 
copiloot aanwezig was. We voelden ons gedragen, en dat maakte het werk niet alleen 
haalbaar, maar ook leuk!! 

Crashmomenten? Misschien niet echt crashes, maar eerder het gebrek aan tijd om 
verder dingen nog meer uit te werken, andere ideeën uit te voeren,.. 

We konden vaak onze vleugels echt openslaan: in het geven van een vorming voor het 
bestuur, in het aanspreekbaar zijn voor iedereen, het helpen van mensen en in het 
creëren van nieuwe tools die hopelijk nog lang meegaan. 

Aan ons ruimteschip hebben we zeker gesleuteld: met de update van het 
integriteitsbeleid en het aannemen van een personeelslid, zijn er wel wat zaken 
veranderd. 

Good practice die we zeker meenemen: de ‘Iedereen API’-sessie was een schot in de 
roos. Die gaan we zeker bijhouden, bijschaven, en hopelijk verankeren als vaste prik in 
het bestuursjaar. En ook het kleine maar krachtige idee van de flyer in de EHBO-doos is 
zo’n voorbeeld van iets dat eenvoudig en doeltreffend is. 

Samengevat: het was een topjaar. We hebben wel het gevoel dat we dit jaar een verschil 
hebben kunnen maken, en dat allemaal met een warm, veilig gevoel in onze cockpit. 

 


